
Hedef Girişim Sermayesi Yatırım Ortaklığı Anonim Şirketi’nin 

30/05/2024 tarihinde yapılan 2023 Yılına Ait Olağan Genel Kurul Toplantısı 

 

Hedef Girişim Sermayesi Yatırım Ortaklığı Anonim Şirketi’nin, 2023 yılına ait Olağan Genel Kurul 

Toplantısı 30.05.2024 günü, saat 11:00’de, Crowne Plaza İstanbul Oryapark İnkılap Mahallesi, Küçüksu 

Caddesi, No: 58, 34768, Ümraniye-İSTANBUL adresinde, İstanbul Ticaret İl Müdürlüğü’nün 

28.05.2024 tarih ve E.90426394-431.03-00097264089 sayılı yazısı ile görevlendirilen Bakanlık 

Temsilcisi Sayın HATİCE ÖNDER gözetiminde yapılmıştır. 

 

Toplantı esnasında pay sahipleri tarafından sorulan sorular ve cevaplar aşağıda yer almaktadır. 

 

SORU VE CEVAPLAR 

 

 

Soru-1: İştiraklerden Hedef Yatırım Bankası A.Ş.’ nin faaliyet durumu hakkında bilgi verebilir 

misiniz? 

 

Cevap-1: İştirakimiz olan Hedef Yatırım Bankası A.Ş.’  nin faaliyet izninin KAP’ da duyurulduğu ve 

Bankanın faal olduğu bilgisi verildi.  

 

Soru-2: Colendi Holdings Limited ve Weplay B.V. yatırımlarının faaliyet alanları hakkında bilgi 

verebilir misiniz? 

 

Cevap-2: Colendi Holdings’ in bir finansal tepe kuruluş olarak faaliyet gösterdiği, Weplay yatırımının 

da bir oyun stüdyosu olduğu ve oyun girişimlerine yatırım yaptığı hakkında bilgi verildi. 

 

Soru-3: Şirket iştiraklerinin sahip olduğu gayrimenkuller enflasyon muhasebesine tabi tutuldu 

mu?  

 

Cevap-3: Enflasyon muhasebesinin ilgili şirket mali kayıtlarında uygulandığı, fakat Hedef Girişim 

kayıtlarında bu bilgilerin doğrudan bulunmadığı ve ilgili şirket bilançolarında enflasyon 

muhasebesinden geçmiş gayrimenkullerin olduğu hakkında bilgi verildi. İştiraklerin ise değerleme usulü 

ile izlendiği hakkında bilgi verildi. 

 

Soru-4: Çerkezköy’deki gayrimenkuller ile ilgili özel bir proje geliştirme süreci olacak mı? 

 

Cevap-4: Bağlı Ortaklık tarafından Çerkezköy’deki gayrimenkullere dair karar alınan bir husus/yatırım 

olmadığı hakkında bilgi verildi. 

 

Soru-5: Hedef Girişim’ in pay sahiplerinden olan fonun hisselerinin %5 den %3’e düşmesi 

hakkında bilgi verebilir misiniz? 

 

Cevap-5: İlgili fonun kurucu ve yöneticisinin Hedef Portföy Yönetimi A.Ş. olduğu ve şirketimiz 

paylarına alım-satım kararlarının bu kuruluşa ait olup şirketimiz ile ilgisi olmadığı hakkında bilgi verildi. 

 

Soru-6: Mali tablolardan bağımsız olarak şirketin defter değerinin 2.98 olduğunu fakat borsada 

neden defter değerinin altında işlem görmektedir? 

 

Cevap-6: Şirketimiz’ in faaliyetlerinde herhangi bir sıkıntı olmadığı, faaliyetlere ve yatırımlara devam 

edildiği, bu sene özelinde enflasyon muhasebesi sonucu oluşan esas faaliyet karının net parasal pozisyon 

kayıpları ile eksi hale geldiği ve zarar edildiği hakkında bilgi verildi. Ayrıca, iştiraklerdeki 

gayrimenkullerin enflasyon muhasebesine tabi tutulduğu ve bu durumun iştirak bilançolarını etkilediği 

ve Hedef Girişim’ in iştirak şirketleri için değerleme raporu dikkate alarak mali kayıtlarına yansıttığı 

ifade edildi.  

 



Soru-7: Geri alım işlemleri olacak mıdır? 

 
Cevap-7: Şu an için herhangi bir geri alım programımız veya kararımız olmadığı, 2023 yılında geri alım 

kapsamında alınan payların satıldığı ve gündemde bu madde olduğu için o maddede bilgi verileceği 

ifade edildi. 

 

Soru-8: Reklam ve tanıtım faaliyetlerinin artırılmasına ilişkin bilgi verebilir misiniz? 

 
Cevap-8: Pay sahiplerinin önerisi üzerine tanıtım ve reklam faaliyetlerinin arttırılmasının şirket itibar 

ve faaliyetlerine olumlu etki yapacağı ve temenni olarak konu beyanın alındığı ifade edildi.   

 

Soru-9: Şirketin yatırımlarının sadece neden NNF Fona yapılmadığı soruldu? 

 

Cevap-9: Girişim sermayesi yatırım ortaklığı olduğumuz ve çeşitli şirketlere girişim yatırımı 

yaptığımız, girişim şirketlerinden kar elde ederek çıkma amacımız olduğu, finansal olarak uygun 

görülen ve mevzuata uygun olan diğer enstrümanlara da yatırımlar yapıldığı anlatıldı. 

 

Soru-10: Portföydeki şirketlerin halka arzı için bir plan var mıdır? 

 
Cevap-10: Şirket ölçekleri ve büyüme planlarının, aynı zamanda çıkış planlarının değerlendirildiği, 

halihazırdaki iştiraklerin halka arzı ile ilgili açıklanmamış herhangi bir özel durum olmadığı bildirildi.

  


